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Οι- σκέψεις
άθλια κατάσταση που επικράτησε 
Αυτή π πρόσφατη κοινή σε όλους 
γενική συνείδηση την άμεση 
ευλύγιστου και αποδεκτού,κατά 
λειτουργίας της Κ.Ε.

που α κ ο λ ο υ θ ούν,είκαν ως αφορμή την 
στην τελευταία συνεδρίαση της Κ.Ε.
μας εμπειρία,πιστεύω,έχει κάνει 

ανάγκη υιοθέτησης ενός σύγχρονου, 
το δυνατόν,από όλους Χ κ α ν ο ν ι σ μ ο ύ

Οπως είναι σήμερα τα πράγματα, η Κ.Ε. 
αναρχείται. Και όπως γίνεται πάντα στις αναρχούμενες κοινωνικές 
ομάδες κάθε είδους, οι ολίγοι αναιδέστεροι καταπιέζουν και 
ταλαιπωρούν την πλειοψηφία. Το πολιτιστικό μας επίπεδα είναι 
δεδομένο και, ακόμα και για τους πιο αισιόδοΕους, δεν μπορεί να 
αλλάξει επί το βέλτιαν σε βραχύ χρονικό διάστημα. Μέχρι τότε όμως 
είναι απαράδεκτο να γίνεται ευθυγράμμιση όλων μας με τα πιό 
βάρβαρα ήθη που κάθε φορά επιδεικνύονται στην αίθουσα όπου 
συνεδριάζουμε.

Αν όμως το επιχείρημα της προστασίας του 
δημοκρατικού δικαιώματος της ισότιμης έκφρασης άποψης και το 
επιχείρημα της διατήρησης μιας στοιχειωδώς πολιτισμένης σχέσης 
μεταξύ μας, δεν συγκινεί μερικούς,τότε νομίζω οτι μπορούμε όλοι 
να συμφωνήσουμε στην ανάγκη μιας πιό αποτελεσματικής λειτουργίας 
που μόνο ένας κανονισμός μπορεί να εξασφαλίσει.

Ας σημειωθεί ακόμα οτι στο νέο μας
Κ αταστατικό επικρατεί το πνεύμα οτι μια σειρά από θέματα πρέπει 
να ρυθμίζονται από Κανονισμούς Λειτουργίας. Αυτό όμως σημαίνει 
οτι τα κείμενα αυτά πρέπει να σ υ ν τ α χ θ ο ύ ν , ε γκ ρ ι θ ο ύ ν  και τεθούν σε 
εφαρμογή το ταχύτερο δυνατόν και, εν πάσει περιπτώσει, πριν από 
τη Συνδιάσκεψη που έχουμε προγραμματίσει για τον Ιούνιο.

Οι παρακάτω προτάσεις δεν είναι συστηματικές 
και δεν θα επιθυμούσα να θεωρηθούν τίποτε άλλο από μια πρώτη 
π ροσέγγιση του θέματος.

1.Προτείνω να ανατεθεί από »το Ε.Γ. σε επιτροπή 
ολιγομελή (τριμελή αν είναι δυνατόν^ηίρ-υνταξη πρότασης που θα 
πρέπει να έχει ολοκληρωθεί μέχρι τις 15 Ιανουαρίου. Η επιτροπή θα 
μπορούσε να περιλαμβάνει τους σ.Τσα χ α τ ζ ό π ο υλ ο , Π ε π ο ν ή  
Χατζημ ι χ ά λ η ^ Σ  ο οτ * .



2 . Τα δύο αιρετά μέλη του Προεδρείου της συνόδου της Κ.Ε 
δεν είναι, δυνατόν να εκλέγονται, με ανοιχτή ψηφοφορία, ϋύτ,ε όμως θα 
ήταν σοβαρό να αρχίζουμε κάθε φορά με μυστική ψηφοφορία.Προτείνω 
λοιπόν κάθε φορά που θα υπάρχουν περισσότεροι από δύο υποψήφιοι 
να γίνεται κλήρωση.Επίσης,καλό θα είναι,να συμμετέχουν στο 
Προεδρείο της επιτροπής όλα ανεξαίρετα τα μέλη του Ε.Γ. τακτικά 
και αναπληρωματικά.

3. Η Κ.Ε. πρέπει να συνέρχεται 'με σαφή ημερήσια διάταξη 
που θα προβλέπει και την κατανομή του χρόνου. Από την στιγμή που 
θα εγκριθεί η ημερήσια διάταξη θα είναι δεσμευτική για όλους και 
για την πλειοψηφία και μόνο ομόφωνα θα είναι δυνατό να 
αναθεωρηθε ί .

4 .  Τα θέματα διαδικασίας θα τίθενται συνοπτικά (2 λεπτά) 
μόνο στην αρχή κάθε κεφαλαίου,και θα τίθενται σε ψηφοφορία μόνο 
αν η εκφρασθείσα άποψη υποστηρίζεται από τρία τουλάχιστον ακόμα 
μέλη της Κ.Ε. Εγερση διαδικαστικού θέματος σε οποιοδήποτε άλλο 
σημείο της συζήτησης,πρέπει να απαγορεύεται αυστηρά.

5 .  Το Προεδρείο κρίνει ελεύθερα αν θα ζητήσει ή όχι 
γνώμη της Κ.Ε. για παρεμπίπτοντα θέματα (π.χ. για το αν υπάρχει ή 
όχι διαδικαστικό θέμα). Α μ φισβήτηση αυτής της απόφασης μπορεί να 
γίνει μόνο με πρόταση μομφής κατά του Πρόεδρε ίου,που για να 
συζητηθεί, πρέπει να συγκεντρώσει τις υπογραφές του 1/3 των μελών 
της Κ.Ε (τακτικών και αναπληρωματικών)

6 .  Είναι ανάγκη να πάρουν ουσιαστικό χαρακτήρα οι
συζητήσεις. Ετσι προτείνω:

α.Ολες οι εισηγήσεις (εκτός από την ομιλία του Προέδρου 
που συνήθως αφορά την πολιτική συγκυρία) να είναι στην διάθεση 
των συνέδρων την παραμονή το μεσημέρι-·

β.Να εισαχθεί ως κανόνας η δεκάλεπτη ομιλία (οπωσδήποτε 
να μην μπορεί να γίνει περιορισμός κάτω του πενταλέπτου)

γ.Ο αριθμός των αμιλούντων θα καθορίζεται κάθε φορά από 
τον συνολικό χρόνο που θα διατίθεται για κάθε θέμα μετά από 
κλήρωση (π.χ. διάρκεια συζήτησης 3 ώρες ή 180 λεπτά,θα ομιλούν 18 
με ένα δεκάλεπτο έκαστος.)
ϋι μη ομιλήσαντες να έχουν ευχέρεια γραφής, παραγωγής και
διανομής των απόψεων τους αν το επιθυμούν.

6 .  Να απαγορευτεί το κάπνισμα.
7 .  Να προβλέπονται επαρκή διαλείμματα για μια

φ υ σιολογική λειτουργία και για την μείωση της κόπωσης,έτσι ώστε
να μην υπάρχει δικαιολογία για την εκτός αίθουσας διαβίωση της 
πλειοψηφίας των συνέδρων τον περισσότερο χρόνο.Εκτός από Υα διαλ
είμματα να μην παρέχονται ποτά κ.λ.π. εξυπηρετήσεις αν είναι 
δυνατόν.

ΘΕΟΔΩΡΟΣ! ΠΑΓΚΑΛΟΙ


